
 

 
 
 
Vragen over het raadsvoorstel Groenbeleid.  
 
Geachte wethouder, 
 
Onze fractie heeft met belangstelling het raadvoorstel met betrekking tot het Groenbeleid gelezen. Gezien het 
kader stellende karakter van dit document, heeft onze fractie toch een aantal vragen hieromtrent.  
 
U geeft aan dat er de komende jaren een aanzienlijke bevolkingsgroei wordt verwacht, mede als gevolg van 
nieuwbouwontwikkelingen. Hoe wordt het beheer en het structureel onderhoud, van het extra groen dat door deze 
ontwikkelingen zal worden toegevoegd, vormgegeven? Is er rekening gehouden met de benodigde mankracht, 
financiële middelen en een dekkingsplan voor een langdurig onderhoud?  
 
Daarnaast zijn wij benieuwd naar hoe de kwaliteit van het groen op peil wordt gehouden, ook op lange termijn.  
Wat zijn de plannen voor periodieke snoeiwerkzaamheden en het aanvullen van beplanting. 
 
Bent u het met ons eens dat sommige bomen in de stad, wanneer zij niet tijdig gesnoeid of beheerd worden, 
overlast kunnen veroorzaken? Dit kan variëren van verstoring van het straatbeeld tot schade aan infrastructuur of 
overlast voor bewoners, bijvoorbeeld door vallende takken (bij ernstige weersomstandigheden), wortelopdrukken 
of schaduwvorming. Hoe geeft u invulling aan het voorkomen van overlast dan wel herstellen ervan?  
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